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CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat azi  27 septembrie 2010, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 
al municipiului Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  15069/2010  a  Primarului 
municipiului Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice.
Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Paul Voicu.”
Marcel  Jeler:  “Conform regulamentului,  supun  la  vot  aprobarea  procesului 

verbal de la şedinţa anterioară. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la vot.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16  voturi pentru.”
 Paul Voicu: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 16 consilieri, deci şedinţa 

noastră  este  legal  constituită.  Lipsesc  domnii  consilieri  Baco  Mihai,  Dărămuş 
Marcela Eugenia, Domuţa Iulius Viorel, Maier Eugen, Rotar Marius. Domnul Maier 
Eugen a anunţat că este plecat în delegaţie. Domnii consilieri Baco Mihai, Domuţa 
Iulius Viorel, Rotar Marius şi doamna Dărămuş Marcela Eugenia au anunţat că sunt 
plecaţi din localitate."

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 
participă:  d-nul  Primar  Mircea  Hava,  d-na  Georgeta  Rânghet  –  şef  serviciu 
administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Teofila Ţîr – 
director economic, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Mirela Popescu – 
consilier juridic, d-na Mihaela Petcu precum şi presa.

Paul Voicu: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 
înscrise pe ordinea de zi,  trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi.  Eu 
propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini."

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru.
Paul Voicu: "Pe ordinea de zi  aveţi 17 proiecte de hotărâre. Suplimentar au 

fost introduse proiectele:
18. Concesionează prin licitaţie publică un imobil (teren) situat în Alba Iulia – 

Oarda de Jos, str. Biruinţei, FN
19. Modifică Anexa nr. 1 la HCL nr. 108/2009 privind însuşirea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului „Reconstituire şi punere în valoare acces latura de 
vest – Cetatea Alba Carolina, municipiul Alba Iulia”

20. Modifică HCL nr.  132/2009 privind reconstituirea şi  punerea în valoare 
acces latura de vest – Cetatea Alba Carolina, municipiul Alba Iulia

21. Expertiză tehnică extrajudiciară (neînsuşire) în dosarul nr. 7699/176/2010 
aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, str. Ciucaşului nr. 16, 18.

22.  Aprobă  parteneriatul  între  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  şi 
Colegiul  Economic “Dionisie  Pop Maţian”  în  cadrul  proiectului  ECO-DA, pentru 
toţi! Din cadrul Fondului pentru Mediu."

Paul Voicu: "La partea de documentaţii de urbanism mai avem un proiect peste 
ordinea de zi. Este un PUD cu Electrica. Dacă vă aduceţi aminte în şedinţa de luna 



trecută trecea peste terenul nostru  de lângă gară şi îl împărţea în două. Şi noi am 
propus să facă  un alt proiect în care să vină la limita de proprietate. Acesta este 
suplimentar."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu ordinea 
de zi modificată."

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru.
Paul Voicu: “Şi acum prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Diverse.

II. Proiecte de hotărâri privind: 
        1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 
Alba Iulia pe anul 2010.
          2. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale în favoarea unor persoane fizice.
       3. Aprobă alocarea unor sume de bani din bugetul local al municipiului Alba 
Iulia pentru activităţi culturale. 
     4.  Aprobă  organizarea  de  către  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  a 
Competiţiei sportive pentru tinerii cu dizabilităţi din municipiul Alba Iulia, ediţia a 
VII-a – 2010 şi susţinerea financiară cu o sumă de bani din bugetul local.
    5.  Aprobă  documentaţia  tehnico-economică,  faza  DALI,  pentru  obiectivul: 
„Reabilitare reţele de apă şi  branşamente, zona centrală,  alee din strada Oborului, 
municipiul Alba Iulia”.
          6. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 
           7. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):

Art.1: Avizează “MODERNIZARE RETEA ELECTRICA DISTRIBUTIE si 
MONTARE  FIRIDE  DE  BRANSAMENT,  B-DUL  HOREA,  ALBA  IULIA”, 
solicitant S.C. FDEE Electrica Distributie Transilvania Sud S.A. – SDEE Alba

Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE,  ALBA  IULIA,  STR. 
VALEA ARGINTULUI”, solicitant CAMPEAN DANUT

Art.3:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “MODIFICARE  UTR  –  ZONA 
INDUSTRIALA  IN  ZONA  MIXTA,  Str.  VASILE.  ALECSANDRI,  NR  68”, 
solicitant S.C. PREFCONS SA

Art.4:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “REGLEMENTARE  TRAMA 
STRADALA SI FRONT CONSTRUIT AL STRAZILOR DIANA, CARPENULUI, 
FORTUNA, ALBA IULIA – PACLISA, STR. DIANA, CARPENULUI, FORTUNA, 
intravilan – extravilan”, solicitant TODOR FLORIN (pentru proprietarii de pe strada 
Diana)

Art.5:  Avizează  Planul Urbanistic Zonal “INTRODCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – MICESTI, 
zona Podei II – extravilan”, solicitant CONTOR IOAN 

Art.6:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, ALBA IULIA – BARABANT, STR. ALEE DIN TURNATORIEI 
NR. 80, intravilan”, solicitant FARA MIHAI

Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 



PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, Strada MIRCEA ELIADE”, 
solicitant BUCIN COSMIN CALIN

Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA, STR LUMINILOR,  solicitant 
MARZA EMIL MIHAI SI DAN OANA MARIA ”

Art.9:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTE 
INDIVIDUALE,  Alba  Iulia,  STR.  IZVORULUI”,  solicitant  KIRALY  IOANA 
ERIKA

Art.10:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTE  SI 
REALIZARE ACCES, STRADA PETRU DOBRA”, solicitant LETERNA DOINA

Art.11:  Aproba  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE LOCUINTE 
COLECTIVE CU SPATIU COMERCIAL LA PARTER,  REGIM DE INALTIME 
P+2+M,  ALBA IULIA –  STR  CALEA MOTILOR,  NR  67”,  solicitant  BOLCA 
VIOREL si BOLCA ALEXANDRU

Art.12:  Aproba  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  BISERICA 
PAROHIALA, ALBA IULIA, OARDA DE JOS STR BIRUINTEI, NR 21”, solicitant 
PAROHIA ORTODOXA OARDA DE JOS

Art.13:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  B-DUL  INCORONARII,  NR.  75C”,  solicitant  BOGDAN 
PARASCHIVA

Art.14:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “MODIFICARE PUZ ALBA 
IULIA -  MICESTI PRIN ANULARE ALEE CAROSABILA DIN STR. RADNA, 
ALBA IULIA-MICESTI, STR. RADNA, FN”, solicitant CRACIUN CONSTANTIN

Art.15:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  SPATIU 
COMERCIAL  –  PARTER,  STR.  INCORONARII,  NR  9”,  solicitant  OANCEA 
NICOLAE

Art.16:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  BD  TUDOR  VLADIMIRESCU,  NR  83”,  solicitant  ROSU 
ZAMFIRA 

Art.17:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE FLORARIE, 
MAGAZIE,  SPATIU  DEPOZITARE  MONUMENTE  FUNERARE,  B-dul 
INCORONARII”, solicitant SC PROMETEU SRL

Art.18:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “AMPLASARE  TOTEM 
PUBLICITAR,  PIATA  IULIU  MANIU”,  solicitant  SC  OTP  GARANCIA 
ASIGURARI SA

Art.19:  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE LOCUINTE CU 
CARACTER  PROVIZORIU,  STR.  VASILE  ALECSANDRI,  FN”,  solicitant 
PRIMARIA MUNICIPIUL ALBA IULIA  

Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTE  FAMILIALE,  ALBA  IULIA,  MICESTI, 
ZONA  SESURI”,  solicitant  FARA  VALERIA,  LOBONT  IOAN,  TODOR 
GHEORGHE, GHERGHIN MARIA

Art.21: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI  DOTARI TURISTICE, 
STR PADURII”, solicitant DUDCIUC CALIN NICOLAE

Art.22: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI  DOTARI TURISTICE, 



STR PADURII”,  solicitanti  PADUREAN C-TIN, HORVAT DANIEL, CARNATIU 
RADU, HORJA GH.,  ANCA I.,  NEMES PAMFIR, ORB V.,  CIORBEA AUREL, 
PONORAN SORIN, FARCASIU V., PACURAR GAVRIL, RADU AUREL BIRSAN 
AURELIAN,  BUTURA  V.,  MURESAN  TIBERIU,  CARNAT  MARCELA, 
TUHASIU  JAN,  ALUNGULESEI  GH.,  GOTA GH.,  COBUSNEANU  ADRIAN, 
VAIDA  NECHITA,VINTELER  E.,  BANDI  CAROL,  POPA  DOREL,  PRUNE 
ROMAN,  DOBRA PETRU,  SISU  LILIANA,  NANDREA I.  FLORIN,  DAIAN 
MARCELA,  BRANISTE  SIMONA,  BARANISTE  NICOLETA,  ROSIU  I., 
MUNTEAN ILIE, BARABAS VIORICA, HURUBAN I., BARBANTAN I.

Art.23:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “MODIFICARE  PLAN 
URBANISTIC  ZONAL “LA RECEA”,  ALBA IULIA,  CARTIER  LA RECEA”, 
solicitant S.C. ROŞIA MONTANA GOLD CORPORATION S.A.

Art.24: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE,  ALBA IULIA, MICESTI, 
ZONA PRIMPRETOR”, solicitant BOCA CALIN CONSTANTIN 

Art.25:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  STATIE  DE 
MIXTURI ASFALTICE, ALBA IULIA–BARABANT, ZONA FUNDOAIE”, solicitant 
SC FLOREA GRUP SRL 

Art.26: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINŢE  INDIVIDUALE,  OARDA DE  SUS,  STR 
VIORELELOR”,  solicitant  GHERMAN MARIUS RADU, OAIDA ALEXANDRU 
OVIDIU 

Art.27:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE PENSIUNE, SHOWROOM SI SERVICE AUTO,  DN1”, 
solicitant SC Q1 AUTO SRL 

Art.28:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  ALBA  IULIA,  STR.  MIRCEA  ELIADE”,  solicitant  RUS 
EMANOIL 
           8. Aprobă transmiterea în folosinţă gratuită către Asociaţia „Pakiv România” a 
imobilului Centrala Termică nr.10 situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor.
   9. Aprobă închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie şi teren) 
Centrala Termică nr. 1.
           10. Aprobă trecerea unor imobile din domeniul public al municipiului Alba 
Iulia în domeniul public al statului. 
           11. Expertiză tehnică (neînsuşire) efectuată în dosar nr. 8726/176/2009 aflat pe 
rol la Judecătoria Alba Iulia.
          12. Expertiză tehnică efectuată (însuşire) în dosar nr. 9526/176/2009 aflat pe 
rol la Judecătoria Alba Iulia.
         13. Transmite în folosinţă gratuită un imobil (teren - cimitir)  către Parohia 
Ortodoxă Română Maieri I.
           14. Însuşeşte documentaţia de parcelare privind imobilul (construcţie) situat pe 
str. Cetăţii nr. 6 municipiul Alba Iulia.
          15. Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia şi parcelează un 
imobil (teren) situat in Alba Iulia str. Take Ionescu nr. 37.
           16. Aprobă modificarea HCL nr. 257/2009 privind înfiinţarea Unitãţii de 
Implementare  Localã  a  proiectului  „Reabilitarea  Centrului  Istoric  Alba  Iulia, 
Fortificaţia de Tip Vauban – Căi de acces, iluminat exterior şi mobilier urban. Zona 
interioară”.



 Iniţiator
  Primar 

        Mircea Hava
17. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani pentru „Comemorarea 

marilor pesonalităţi ale culturii şi istoriei naţionale imortalizate prin monumente de 
for public în Alba Iulia”

Iniţiator
   Grupul consilierilor PNL

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna
 octombrie 2010.

I. DIVERSE

1. Marcel Jeler: "Referitor la declaraţiile pe care le-aţi primit. A venit un email 
de la Prefectură în care ne cere o situaţie cu declaraţiile acestea  care trebuiau date. 
Sigur,  că  la  vremea respectivă dumneavoastră  le-aţi  dat  în  campania  electorală la 
partide. Dar ele trebuie ţinute conform ordinului respectiv la Primar. Ori noi nu le 
avem. Acesta este motivul pentru care le-am solicitat. Pentru a le trimite dânşilor şi 
pentru a le păstra şi noi la cabinetul Primarului."

2.  Inurean Ioan: "Domnul  Luţă  Oto  solicită  renegocierea  contractului   de 
concesiune. Considerăm că nu se poate. A da drumul la o renegociere ar însemna să 
luăm 2000 de contracte la mână. Toate contractele ar însemna să le renegociem."

Paul Voicu: "Nu aţi discutat în comisia de domeniu public?"
Oneţiu Cornelia Maria: "Nu s-a discutat."
Paul Voicu: "Am primit această solicitare şi  o putem discuta acum. Colegul 

meu v-a  spus punctul  de vedere.  Şi  eu sunt  de aceeaşi  părere ca şi  preşedinte  al 
comisiei  de  licitaţie  pentru  închirierea,  concesionarea  terenurilor  sau  ce  avem. 
Întotdeauna colegii care sunt cu mine la licitaţie ne străduim să adunăm bani mai 
mulţi  pentru consiliu  local.  Şi  acum să venim să spunem că suntem de acord cu 
renegocierea... Acest contract a fost atribuit în baza unei licitaţii."

Cimpoeş Cornel Pavel: "În 2006."
Coşeriu Sorin Nicolae:  "Eu nu pot  să  mă pronunţ cu privire  la cuantum şi 

posibilitatea renegocierii.  Dar am făcut o mică socoteală.  Nu ştiu pe câţi  ani este 
concesionat. Dar dacă s-ar vinde pe 25 de ani preţul ar fi de 625 euro/mp. Dacă l-ai 
cumpăra ar fi 625 euro/mp. Mi se pare un preţ destul de bun pentru cel care vinde. Eu 
am făcut  socoteala să  văd cam cât  ar  fi.  Dar aşa cum a spus şi  domnul Inurean, 
problema trebuie abordată global. Nu se poate aborda pe segmente. Şi cred că este 
important ca tunci când este timp, aceste chestiuni să fie abordate pe segmente. Sigur 
că un contract o dată negociat nu obligă pe nimeni să fie de acord cu renegocierea. 
Însă suma mi  se  pare  destul  de importantă.  Şi  cred că cererea celui  care  a  făcut 
această solicitare ar fi chiar acoperită. Ca o remarcă."

Vasile Cornea: "Eu zic că în momentul în care a fost o licitaţie publică pentru 
că nu a fost o negociere, dânsul a fost de acord cu suma respectivă. Dacă ne gândim 
că peste 5 sau 10 ani apare altă criză atunci ce facem? Facem o altă negociere? A fost 



o licitaţie publică. Ceilalţi care au participat la licitaţie ce spun?"
Sandu Cornel Stelian: "Eu zic că până la urmă nici nu contează dacă a fost 

negociere ori licitaţie. Ştiţi  că în vechiul consiliu local s-a stabilit să mărim puţin 
preţurile  pentru că există contracte vechi în care se plăteşte doi dolari/m/an. Şi din 
aceştia nu cred că au venit nimeni  să solicite renegocierea contractului întrucât piaţa 
imobiliară era în dezvoltare şi  au crescut  sumele.  Până la urmă omul  plăteşte  50 
euro/lună pe un spaţiu  de 25 mp. Ceea ce nu mi se pare exagerat."

Inurean Ioan: "Dânsul are închiriat şi susţine în contextul scrisorii că i se pare 
prea mult. Dar dacă dumnealui are închiriat acest spaţiu cu 100 euro/lună şi nouă ne 
plăteşte 52 euro/lună el deja este în câştig."

Paul Voicu: "Da. Nici mie nu mi se pare prea mult cu 2.000.000/lună terenul 
respectiv."

Bărdaş Horea Mihai: "Din câte ştiu eu că am fost şi în comisia de licitaţie, încă 
mai sunt contracte în valoare de 2-3 pachete de ţigări.  Mai ales cei din piaţa din 
centru care nici nu au terminat clădirea şi nici nu interesează pe cineva să o termine . 
Pentru că ei plătesc cam 2 pachete de ţigări. Nu au terminat lucrarea, ocupă spaţiul 
abuziv, nu sunt măsurate şi luate de onorata comisia a Primăriei. Sunt multe clădiri pe 
care Primăria le-a făcut şi nu sunt terminate. Eu cred că într-o zonă centrală cum e 
cea a pieţei din Alba-Iulia noi nu intervenim pentru a se termina lucrarea. Eu nu ştiu 
cât termen au. Cred că ar trebui amendaţi. Nu sunt gata trepţii. E o clădire care poate 
produce oricând ceva. Eu vă spun că sunt spaţii luate cu 2-3 pachete de ţigări. Atât se 
plăteşte lunar. Şi nu au vrut nici unu să schimbe contractul. Deşi au fost chemaţi la 
renegociere. Şi acum să dăm drumul la cutia cu maimuţe să renegociem un contract 
care nu mi se pare chiar exagerat. Nu vă supăraţi dar el nu îl închiriază cu 100 euro. 
Ar fi foarte bine trecut în aceste contracte de asociere şi concesionare condiţia ca 
spaţiile să nu fie reînchiriate.  Pentru că noi le dăm lor apoi tot ei  vin şi  plâng în 
comisie  că sunt mulţi bani. Nu-şi fac nici o afacere. Sunt oameni care au 10-15 spaţii 
închiriate,  toate  luate  în  concesiune  de  la  Primărie.  După părerea  mea  nu este  o 
afacere. Tot Primăria pierde. Nu este o afacere corectă."

Puican Ioan: "Este o afacere serioasă pentru ei."
Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt şi alte discuţii supun la vot cine este de acord cu 

menţinerea contractului în forma în care a fost încheiat iniţial."
"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru menţinere."

Paul  Voicu:  "Dacă  nu  mai  sunt  discuţii  la  diverse  vă  propun  să  trecem la 
ordinea de zi."

1.  Aprobă  rectificarea  bugetului  general  de  venituri  şi  cheltuieli  al 
municipiului Alba Iulia pe anul 2010.

Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila Ţîr: "Este vorba de o rectificare adusă bugetului cu sumele pe care le 
aveţi în raport pentru cele trei proiecte care au fost semnate în data de 15. Am cuprins 



în buget suma pentru refinanţare. În plus la un capitol de cheltuieli 68 e vorba de 
reabilitarea  Căminului pentru persoane vârstnice. Acest proiect a fost luat şi pentru 
anul  2011.  Dar  la  licitaţie  fiind  stabilit  termenul  cel  mai  scurt  pentru  realizarea 
proiectului,  a  fost  cineva  şi  a  trebuit   cuprinsă  suma  integral   pentru  realizarea 
proiectului în acest an. Şi în plus faţă de materialele pe care le-aţi primit în dosar, 
vineri am primit de la Consiliul Judeţean o adresă prin care ni s-a redus suma. Dacă 
reţineţi 2000 lei au fost aprobaţi în bugetul local pentru o finanţare nerambursabilă. 
Ne-au redus suma cu 507 în urma unei Hotărâri de Guvern. Astăzi am procedat la 
rectificare pe lista de investiţii şi a fost scăzută  suma de  200.000  lei de la locuinţele 
sociale  şi  de  la  PUZ-uri  suma  de  55.000  lei.  Dacă  aveţi  întrebări  vă  stau  la 
dispoziţie."

Pleşa Gabriel: "Am şi eu o intervenţie. Poate trebuia discutată la diverse. Dar 
are legătură cu proiectul.  A început circulaţia pe podul de pontoane. S-a întrerupt 
circulaţia  pe  podul  de  peste  Mureş.  Eu  v-aş  întreba  cât  costă  chiria  ori  execuţia 
acestui pod de pontoane. Nu se mai poate face încă unu pentru celălalt sens. Cred că 
s-ar  rezolva  foarte  simplu  circulaţia.  Măcar  să  nu  se  mai  stea  la  semafoare.  Ele 
creează probleme."

Silvia  Moldovan:  "Domnul  Pleşa!  Cu  respect  vă  spun  că  lucrarea  nu  e  a 
noastră.  Nu  putem  interveni  în  discuţii  de  natura  aceasta.  Sigur  că  s-au  făcut 
propuneri. Nu suntem în măsură să bugetăm pentru a se face o investiţie de această 
natură. S-au făcut propuneri şi am înţeles  că sunt discuţii de reconsiderare a soluţiilor 
pentru dublarea sensului."

Paul Voicu: "Au făcut o adresă cei de la Consiliu Judeţean. Am înţeles că s-a 
băgat şi în şedinţă de Consiliu Judeţean. S-au discutat variantele şi chiar să dubleze 
partea de pontoane şi pentru tiruri. Cum spunea şi doamna Silvia. În proiectul iniţial 
nu a fost  prins.  După ce a  fost  pus în  legătură  Ministerul  Apărării  cu Ministerul 
Transporturilor să negocieze acest pod de pontoane la care deja se lucrează. Totul 
înseamnă buget. De la Ministerul Transportului."

Silvia Moldovan: "În bugetul iniţial am înţeles că nu au fost incluse costuri de 
această natură privind amenajarea trecerii peste râul Mureş. Noi la avizare am pus 
asemenea  condiţii.  Să  avem un  acces  mai  direct   la  alte  localităţi  şi  la  drumul 
naţional."

Paul Voicu: "Ştiţi că domnul Primar v-a informat. Acum că se lucrează acolo 
toată lumea face presiuni."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Mai era o variantă care trebuia discutată cu Consiliul 
Judeţean şi Drumurile judeţene. Mai erau 3 km de asfaltat între Vurpăr şi Pâclişa. 
Puteau să dirijeze circulaţia pentru partea aceasta de maşini până la 7,5 tone."

Paul Voicu: "Nu este momentul să aruncăm pisica de la unii la alţii. Vreau să vă 
spun că  de când a început podul eu am fost la trei şedinţe la Consiliul Judeţean. Pe 
problema  aceasta.  Autorităţile  locale,  Consiliul  Judeţean  împreună  cu  Compania 
Naţională încercăm să găsim o soluţie."

Coşeriu Sorin Nicolae:  "Domnul preşedinte!  Eu cred că Primăria prin acest 
aviz pe care l-a dat a stabilit şi un termen."

Paul Voicu: "Treizeci de zile şi cinci de zile."
Silvia Moldovan: "Termenul pe care l-au solicitat este de treizeci şi cinci de 

zile. Noi aşa am fost anunţaţi. Că în 30 de zile se termină lucrarea."
Coşeriu Sorin Nicolae: "Deci în 30 de zile se dă drumul la circulaţie pe un 

sens?"



Silvia Moldovan: "Nu ştiu. Nu am fost anunţaţi. Dacă va dura mai mult nu 
ştiu."

Coşeriu Sorin Nicolae: "Dar în hârtia pe care a făcut-o Primăria nu este stabilit 
un termen?"

Bogăţan Ioan: "Partea de carosabil se termină în 30 de zile. Şi în rest mai sunt 
lucrări."

Coşeriu Sorin Nicolae: "Deci în 30 de zile se circulă pe pod?"
Călin  Hedviga:  "Îmi  permiteţi  să  vă  informez  în  ce  condiţii  s-a  eliberat 

autorizaţia? Autorizaţia a fost eliberată pentru închiderea circulaţiei 100 la 100 pentru 
podul în reparaţie pentru minim 30 de zile. Şi să vă spun de ce? Pentru că nu şti când 
dezveleşti o lucrare care este în reparaţie. Oricum valabilitatea autorizaţiei este  să nu 
depăşească două luni de zile. Dacă doriţi vă pun la dispoziţie autorizaţia."

Coşeriu Sorin Nicolae: "Este foarte important de ştiut. Dacă în două luni de 
zile se reia circulaţia peste pod nu e mare nenorocire. Se descurcă. Consiliul Judeţean 
spunea că o să dureze până în primăvară. Nu ştiu dacă se referea inclusiv  la partea de 
trafic pe pod ori la lucrarea care nu împiedică traficul pe pod."

Paul Voicu: "Mai mult de 60 de zile nu cred că au nevoie ca să dea drumul."
Coşeriu Sorin Nicolae: "Mai este o problemă extrem de ambiguă. Eu am mai 

spus-o încă o dată înainte cu câteva luni de a începe podul şi pe care nimeni nu prea 
ştie  să  mă  lămurească.  Se  spune  de  7,5  tone.  Din  cunoştinţele  mele  nu  există 
camioane încărcate de 7,5 tone. Nu există aşa ceva. Există 3,5 sau 12 tone."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Există sarcină totală de 7,5 tone. La un camion de 3,5 
tone sarcina utilă. În total 7,5 tone."

Coşeriu  Sorin  Nicolae:  "Numai  puţin.  Un  camion  nu  are  7  tone.  El  fără 
încărcătură."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Ba da."
Paul Voicu: "Daţi-mi voie să opresc discuţia pentru că deja intrăm într-o zonă 

care  nu  are  legătură  cu  proiectul  nostru.  Aşa  s-a  dat  aprobarea  de  la  Ministerul 
Transporturilor."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 
proiect de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 238/2010

2. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale în favoarea unor persoane fizice.
Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Anuţa Şinar: "Este vorba de Stoica Marius care are un contract de închiriere cu 
Consiliul local şi are o maşină foarte veche."

Paul Voicu: "Comisia ce propune?"
Cimpoeş Cornel Pavel: "Să-i acordăm."



Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect?"
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 239/2010

3. Aprobă alocarea unor sume de bani din bugetul local al municipiului Alba 
Iulia pentru activităţi culturale.

Se  dă  cuvântul  doamnei  Laura  Mârza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 
partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Vasile Cornea: "Aici ar mai fi o completare."
Laura Mârza: "Aprobăm suma de până la 7500 pentru premierea studenţilor. 

Este la fel ca şi anii trecuţi. În funcţie de media de sfârşit de an le dădeam o sumă de 
bani studenţilor de la Universitatea 1 Decembrie. Pentru cine este interesat avem un 
tabel."

Hondola Liviu: "Sunt localnici?"
Laura Mârza: Sunt studenţi de la Alba-Iulia."
Bărdaş Horea Mihai: "Am primit pe ultima sută o cerere de la Clubul Sportiv 

Sunrise Alba-Iulia. Vor să organizeze concursul naţional de dans sportiv, ediţia I, la 
Colegiul  Horea, Cloşca şi  Crişan.  Omul a venit  aici.  Probabil  că trebuie făcut un 
proiect de hotărâre. Suma nu este bătută în cuie. Ne cere o sumă de bani. Putem să 
propunem cât se poate. Dar dânsul trebuie să vorbească la federaţie pentru ca oamenii 
de acolo să ştie. Aş vrea să vă cer un vot consultativ ca pentru şedinţa de data viitoare 
în baza unui proiect să putem să-i ajutăm."

Paul Voicu: "Să facem un proiect pentru şedinţa din luna octombrie. E vorba de 
copii din municipiul Alba-Iulia. Se doreşte să se facă o ediţie a acestui concurs. Este 
un sport extraordinar. Să le dăm un accept în şedinţa de luna viitoare."

Pleşa  Gabriel:  "Am participat  la  un  eveniment  de  acest  gen  la  Sibiu  şi  la 
Reghin. E impresionant ce asistenţă şi ce lume vine. Şi ce ţinută."

Vasile Cornea: "Sunt de acord. Dar trebuia să propună comisia."
Paul Voicu: "Sunt de acord. Dar să le acordăm un vot consultativ."
Teofila Ţîr: "Să vedem şi ce sumă mai este aferentă trimestrului III."
Bărdaş Horea Mihai: "Am vrut să vă cer doar acceptul formal."
Pleşa Gabriel: "Revin la banii pentru studenţi. Aceştia se vor acorda doar la 

deschiderea anului universitar?"
Laura Mârza: "Da."
Paul Voicu: "Supun la vot dacă sunteţi de acord cu acest vot consultativ pentru 

a discuta cu Federaţia Română de Dans."
"Fiind supusă la vot propunerea a fost votat cu 16 voturi pentru."
Paul Voicu: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect cu 

amendamentul propus." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."



S-a adoptat Hotărârea nr. 240/2010

4.  Aprobă  organizarea  de către  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  a 
Competiţiei sportive pentru tinerii cu dizabilităţi din municipiul Alba Iulia, ediţia a 
VII-a – 2010 şi susţinerea financiară cu o sumă de bani din bugetul local.

Se  dă  cuvântul  doamnei  Laura  Mârza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 
partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Vasile  Cornea:  "Ca  în  fiecare  an  organizăm  pentru  copiii  cu  dizabilităţi, 
Primăria şi Consiliul local aceeaşi activitate. Şi am zis ca suma să fie de până la 8000 
lei."

Paul Voicu: "Discuţii?"
Sandu  Cornel  Stelian:  "Eu  sunt  de  acord.  Numai  dacă  citiţi  raportul  de 

specialitate zice aşa: Consiliul Judeţean Alba va achiziţiona 500 de tricouri care vor fi 
distribuite  în  şcoli  şi  instituţii  publice  contra  cost.  Banii  rezultaţi  vor  fi  puşi  la 
dispoziţia Spitalului Judeţean Alba şi vor fi investiţi în nu ştiu ce secţie de copii."

Vasile Cornea: "Dacă îmi permiteţi. Separat de această activitate."
Sandu Cornel Stelian: "Absolut. E problema Consiliului Judeţean. Dar mi se 

pare firesc că dacă este o activitate pentru copiii cu dizabilităţi şi este o chestiune cu 
bani, aceştia să fie daţi  acestor copii ori pentru şcoala specială ci nu pentru Spitalul 
Judeţean."

Bogăţan Ioan:  "E pentru secţia de psihiatrie.  Acolo merg banii.  Am hotărât 
împreună cu ONG - ul cu care facem aceată acţiune, cu Asociaţia ACAS şi am căzut 
de acord cu ei ca banii să meargă tot pentru copii.Aţi fost în Italia la Alessandria. S-a 
făcut concursul la care s-a câştigat 25000 euro din care o parte vin spre Alba-Iulia. O 
parte au venit. Urmează ca diferenţa să vină către copiii aceştia cu dizabilităţi."

Sandu Cornel Stelian: "Ideea era că se strânge pentru această acţiune a copiiilor 
cu dizabilităţi şi se dau în altă parte. Adică puteau fi folosiţi chiar pentru aceşti copii."

Bogăţan Ioan: "Cu ocazia aceasta se strâng banii care merg spre secţia de copii. 
A fost o condiţie a Consiliului Judeţean ca să vină şi ei cu 60 de milioane pentru 
achiziţionarea acestor materiale." 

Paul Voicu: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 241/2010

5.  Aprobă  documentaţia  tehnico-economică,  faza  DALI,  pentru  obiectivul: 
„Reabilitare reţele de apă şi  branşamente, zona centrală,  alee din strada Oborului, 
municipiul Alba Iulia”.

Se dă cuvântul d-nei Ani Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Paul Voicu:"Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 242/2010

6. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 
Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot 
proiectul de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 243/2010

7. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism.
     

Art.1:  Avizează “MODERNIZARE RETEA ELECTRICA DISTRIBUTIE si 
MONTARE  FIRIDE  DE  BRANSAMENT,  B-DUL  HOREA,  ALBA  IULIA”, 
solicitant S.C. FDEE Electrica Distributie Transilvania Sud S.A. – SDEE Alba

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: "Modernizare reţea de distribuţie pe bd. Horea."
Cimpoeş Cornel Pavel: "Comisia a pus aici şi o condiţie care este trecută şi în 

proiect. Reţelele să fie montate subteran iar firele să nu afecteze domeniul public."
Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii  supun la vot cine este pentru avizare cu 

condiţiile impuse.”
        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru avizare.”

Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 



PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE,  ALBA  IULIA,  STR. 
VALEA ARGINTULUI”, solicitant CAMPEAN DANUT
        Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: "Introducere în intravilan pentru construire locuinţe individuale 
pe Valea Argintului."

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui proiect.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.3:  Avizează Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE UTR – ZONA 
INDUSTRIALA IN  ZONA MIXTA,  Str.  VASILE.  ALECSANDRI,  NR  68”, 
solicitant S.C. PREFCONS SA.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 
de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin  Hedviga:  "Modificare  UTR din  zonă  industrială  în  zonă  mixtă.  Este 
vorba de un teren aflat în intravilanul municipiului pentru care beneficiarul solicită 
modificare."

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestuia.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.4:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “REGLEMENTARE  TRAMA 
STRADALA  SI  FRONT  CONSTRUIT  AL  STRAZILOR  DIANA, 
CARPENULUI,  FORTUNA,  ALBA  IULIA  –  PACLISA,  STR.  DIANA, 
CARPENULUI,  FORTUNA,  intravilan  –  extravilan”,  solicitant  TODOR 
FLORIN (pentru proprietarii de pe strada Diana)

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 
de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: “În Pâclişa reglementare tramă stradală. Acest PUZ s-a născut 
din dorinţa beneficiarilor de a-şi moderniza strada.".”

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru.”



“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

          Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – MICESTI, 
zona Podei II – extravilan”, solicitant CONTOR IOAN 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 
privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan. Tot pentru locuinţe individuale în 
Zona Podei.  Se află în viitorul perimetrului intravilan. Se propune realizarea unor 
loturi şi modernizare stradă.”

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

 
 Art.6:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, ALBA IULIA – BARABANT, STR. ALEE DIN TURNATORIEI 
NR. 80, intravilan”, solicitant FARA MIHAI.      
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 
privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Construire locuinţe unifamiliale în Bărăbanţ, alee din strada 
Turnătoriei într-o zonă care necesită schimbarea regulamentului de urbanism pentru 
locuinţe individuale.”

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

          Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, Strada MIRCEA ELIADE”, 
solicitant BUCIN COSMIN CALIN      
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 



privinţa aprobării acestuia”.
Călin  Hedviga:  “Introducere  în  intravilan  pentru  construire  locuinţe 

individuale, str. Mircea Eliade.”
Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

         Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA, STR LUMINILOR,  solicitant 
MARZA EMIL MIHAI SI DAN OANA MARIA ”
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 
privinţa aprobării acestuia”.

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan. Este vorba de o parcelă în formă 
triunghiulară  pe  care  se  propune  această  soluţie  de  modernizare  şi  intrare  în 
intravilan.”

Paul Voicu: “Dacă nu  sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

   Art.9:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTE 
INDIVIDUALE,  Alba  Iulia,  STR.  IZVORULUI”,  solicitant  KIRALY  IOANA 
ERIKA.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 
privinţa aprobării acestuia”.

Călin  Hedviga:  “Construire  locuinţe  individuale.  Suntem  în  zona  Dealul 
Furcilor unde se propune anularea unei trame stradale peste proprietăţile private.”

Paul Voicu: “Cine este pentru avizare?”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

  Art.10:  Avizează  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTE  SI 
REALIZARE ACCES, STRADA PETRU DOBRA”, solicitant LETERNA DOINA
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin Hedviga: “Construire locuinţe şi realizare acces pe strada Petru Dobra. 
Această documentaţie a mai  fost obiectul unei discuţii în şedinţa de consiliu local şi 
vizează parcela din spatele blocului de locuinţe P + 4 în vederea realizării de locuinţe 
colective şi  creearea acceselor.  Este vorba de Leterna Doina care a iniţiat  această 
documentaţie şi care solicită o discuţie asupra cererii domniei sale.”

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii supun la vot avizarea acestui 
proiect.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.11:  Aproba  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  LOCUINTE 
COLECTIVE CU SPATIU COMERCIAL LA PARTER,  REGIM DE INALTIME 
P+2+M,  ALBA IULIA –  STR  CALEA MOTILOR,  NR  67”,  solicitant  BOLCA 
VIOREL si BOLCA ALEXANDRU
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de hotărâre”.
Călin Hedviga: “S-a propus PUD pentru construire locuinţe colective cu spaţiu 

comercial la parter. Regimul de înălţime P + 2 + M pe Calea moţilor.”
Cimpoeş  Cornel  Pavel:  "Comisia  a  dat  aviz  favorabil  cu  condiţia  realizării 

parcajelor pe cealaltă parte."
Călin Hedviga: "Condiţia a fost introdusă. Să vă arăt. S-au eliminat parcajele 

din intersecţie şi s-au realizat încă trei pe Calea Moţilor."
Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.12:  Aproba  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  BISERICA 
PAROHIALA, ALBA IULIA, OARDA DE JOS STR BIRUINTEI, NR 21”, solicitant 
PAROHIA ORTODOXA OARDA DE JOS.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin  Hedviga:  “Aprobare  PUD  pentru  realizarea  unei  biserici  în  Parohia 



Ortodoxă Oarda de Jos.”
Cimpoeş Cornel Pavel: "Comisia a avizat favorabil dar aici domnul Popa are o 

problemă."
Vasile Cornea: "Şi eu am o problemă. În raportul de specialitate scrie că după 

ce  se  construieşte  biserica  nouă,  cea  veche  se  demolează.  Această  biserică,  din 
informaţiile mele, este de 250 de ani. Cum adică demolăm biserica?"

Cimpoeş Cornel Pavel: "Atunci nu mai facem alta. O lăsăm pe aceasta."
Călin Hedviga: "Domnul consilier! Nu am făcut decât să preiau din materialul 

proiectantului."
Vasile Cornea: "Proiectantul poate să ne spună să demolăm şi catedrala."
Bărdaş Horea Mihai: "Să-şi facă biserica nouă  şi s-o lase pe cea veche în pace. 

Că nu am ajuns noi,  Consiliul local demolatori  de biserici.  Să nu ne luăm noi în 
sarcini demolarea unei biserici."

Popa Pavel: "Fac parte din această parohie. Sunt de acord cu construcţia unei 
noi biserici dar s-o lase în picioare pe cea veche."

Bărdaş  Horea  Mihai:  "Am o  propunere.  Să  o  dea  la  greco-catolici  pe  cea 
veche."

Mircea Hava: "Ştiţi care e treaba. E vorba de biserici. Este investiţia lor nu a 
Consiliului local. Noi aprobăm un plan urbanistic."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Şi la cimitir pe unde merg."
Mircea  Hava:  "Pot  să  se  ducă  la  cimitir  pe  unde  vor.  Să  vedem ce  se  va 

întâmpla cu biserica de 250 de ani. Să-i lăsăm s-o facă pe cea nouă. Puneţi-le acolo 
condiţia ca biserica cea veche să rămână în picioare."

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte discuţii supun la vot aprobarea acestui 
proiect cu amendamentul propus.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

        Art.13:  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  B-DUL  INCORONARII,  NR.  75C”,  solicitant  BOGDAN 
PARASCHIVA.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.14:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “MODIFICARE PUZ ALBA 
IULIA -  MICESTI PRIN ANULARE ALEE CAROSABILA DIN STR. RADNA, 
ALBA IULIA-MICESTI, STR. RADNA, FN”, solicitant CRACIUN CONSTANTIN
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 



partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.”

Art.15:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE  SPATIU 
COMERCIAL  –  PARTER,  STR.  INCORONARII,  NR  9”,  solicitant  OANCEA 
NICOLAE
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin Hedviga:  "Construire spaţiu comercial,  parter,  strada Încoronării.  Este 
vorba de spaţiul comercial pe care vi l-am arătat aici numai la parter şi pentru care 
solicită o condiţie în hotărâre care să sune ceva de genul acesta: hotărârea prezentă nu 
poate reglementa copertina metalică aceasta pe care o vedeţi deoarece aceasta este o 
construcţie neautorizată, există obiectul unui proces verbal de contravenţie  şi s-a luat 
măsura desfiinţării lucrărilor executate fără autorizaţie şi aducerii spaţiului la situaţia 
iniţială."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Propunerea mea era să aprobăm doar pe cea din faţă 
care a fost odată aprobată cu două nivele. Acum reducem la un nivel şi ceea ce este în 
spate să fie obiectul unui alt plan urbanistic pentru că acolo era deja o decizie de 
demolare."

Mircea Hava: "Cine e tovarăşul?"
Cimpoeş Cornel Pavel: "Domnul Oancea."
Paul Voicu: "Sunteţi de acord să discutăm doar clădirea cu culoare vişinie. Nu 

discutăm cealaltă clădire deoarece este obiectul unui proces de demolare. Putem să 
supunem spre aprobare domnul Cimpoeş?"

Cimpoeş Cornel Pavel: "Da. Dar numai clădirea din faţă."
Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cu amendamentul propus."
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.16:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  BD  TUDOR  VLADIMIRESCU,  NR  83”,  solicitant  ROSU 
ZAMFIRA. 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin  Hedviga:  "Roşu Zamfira a  început  această  documentaţie  de urbanism 
pentru a  reglementa situaţia.  Acum îşi  construieşte  a  doua casă P + 1 pe parcelă 
proprie."

Cimpoeş Cornel Pavel: "Comisia a dat aviz favorabil dar din câte am înţeles, 
după ce se construieşte clădirea din spate cea veche se demolează. Aşa am înţeles 
când a fost la discuţii."

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.17:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “CONSTRUIRE FLORARIE, 
MAGAZIE,  SPATIU  DEPOZITARE  MONUMENTE  FUNERARE,  B-dul 
INCORONARII”, solicitant SC PROMETEU SRL.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin  Hedviga:  "SC  Prometeu  care  gestionează  Cimitirul  Maier  doreşte  să 
construiască nişte spaţii care să deservească mai bine această funcţiune a oraşului."

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot. Cine este pentru aprobarea 
acestui plan urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.18:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  “AMPLASARE  TOTEM 
PUBLICITAR,  PIATA  IULIU  MANIU”,  solicitant  SC  OTP  GARANCIA 
ASIGURARI SA
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin  Hedviga:  "Amplasare  totem publicitar.  Este pe domeniul  public  drept 
pentru care s-a solicitat documentaţie de urbanism."

Bărdaş Horea Mihai: "Băncile care sunt atâtea şi au atâţia bani  nu ar putea să-
şi cureţe rondourile din faţă că sunt toate călcate în picioare. Eu când eram meseriaş 
la magazin dacă nu era curat în faţă mă amenda. La mine la foto am împrejmuit şi am 



pus iarbă şi pomi ca să fie frumos."
Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 

urbanistic."
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

      Art.19:  Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE LOCUINTE CU 
CARACTER  PROVIZORIU,  STR.  VASILE  ALECSANDRI,  FN”,  solicitant 
PRIMARIA MUNICIPIUL ALBA IULIA  
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin  Hedviga:  "În  urma desfinţărilor  care  au  avut  loc  în  zona  Talcioc   în 
vederea realizării unor locuinţe sociale cu caracter provizoriu, Serviciul urbanism vă 
propune următorul amplasament. Aceste locuinţe sociale ar putea fi  amplasate  cu 
acces  din  strada  Vasile  Alecsandri.  Terenul  pe  care  ar  trebui  să-l  amenajăm are 
dimensiunile de 40 ori 13 m."

Pleşa Gabriel: "Cine achiziţionează aceste containere?"
Paul Voicu: "Primăria, prin licitaţie. Spuneţi-le doamna Silvia."
Silvia Moldovan: "Sunt 10 familii. Zona trebuia asanată. Nu am ce face cu ei. 

A trebuit să le arătăm că aşa nu  se mai poate. Sunt albaiulieni.  Onor presa nu s-a dus 
acolo să vadă ce este. Am primit scrisori numai de la un reprezentant de-al nu ştiu 
cui. Şi am luat această hotărâre. Au toate dotările. Acesta este începutul. Încercăm 
lucrul acesta. Şi avem un proiect mai vechi . Să vedem dacă putem să-i mutăm şi pe 
cei din G2 care sunt în aceeaşi situaţie. E drept că se vor construi locuinţe sociale. Se 
vor construi 75 de apartamente. Se poate să le ducem acolo pe 10-20 de familii."

Pleşa Gabriel: "Eu cred că e o soluţie destul de ieftină şi destul de convenabilă. 
Dar având în vedere nişte precedente cu populaţia romă eu aş zice că în momentul în 
care le predăm aceste containere să facem un regulament. Să fim siguri că nu le sparg 
, nu le deteriorează ori să le ducă la fier vechi. Pentru că ştiţi ce se întâmplă dacă îi 
lăsăm nesupravegheaţi."

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.20:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE, ALBA IULIA, MICESTI, ZONA 
SESURI”,  solicitant  FARA  VALERIA,  LOBONT  IOAN,  TODOR  GHEORGHE, 
GHERGHIN MARIA
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art. 21:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI DOTARI TURISTICE, STR 
PADURII”, solicitant DUDCIUC CALIN NICOLAE
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Avem toate reglementările, doamna Hedviga?"
Călin Hedviga: "Da."
Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 

urbanistic."
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.22:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI DOTARI TURISTICE, STR 
PADURII”, solicitanti PADUREAN C-TIN, HORVAT DANIEL, CARNATIU RADU, 
HORJA GH., ANCA I., NEMES PAMFIR, ORB V., CIORBEA AUREL, PONORAN 
SORIN, FARCASIU V., PACURAR GAVRIL, RADU AUREL BIRSAN AURELIAN, 
BUTURA  V.,  MURESAN  TIBERIU,  CARNAT  MARCELA,  TUHASIU  JAN, 
ALUNGULESEI  GH.,  GOTA  GH.,  COBUSNEANU  ADRIAN,  VAIDA 
NECHITA,VINTELER  E.,  BANDI  CAROL,  POPA  DOREL,  PRUNE  ROMAN, 
DOBRA PETRU,  SISU  LILIANA,  NANDREA I.  FLORIN,  DAIAN  MARCELA, 
BRANISTE  SIMONA,  BARANISTE  NICOLETA,  ROSIU  I.,  MUNTEAN  ILIE, 
BARABAS VIORICA, HURUBAN I., BARBANTAN I.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Călin Hedviga: "Aici se impune o condiţie pe care domnul consilier poate să vă 
spună în ce constă."



Cimpoeş Cornel Pavel: "Aici fiind foarte greu de adunat toţi proprietarii pentru 
a face donaţia de drumuri am zis să dăm drumul la acest PUD şi pe moment ce vin la 
autorizare să facă donaţia pentru drum. Pentru că e foarte mare suprafaţa şi e greu de 
adunat toţi proprietarii."

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic cu propunerea domnului Cimpoeş."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.23: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE PLAN URBANISTIC 
ZONAL “LA RECEA”, ALBA IULIA, CARTIER LA RECEA”, solicitant S.C. ROŞIA 
MONTANA GOLD CORPORATION S.A.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

   Art.24:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINŢE  INDIVIDUALE,  ALBA IULIA,  MICESTI, 
ZONA PRIMPRETOR”, solicitant BOCA CALIN CONSTANTIN 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

Art.25:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  STATIE  DE 
MIXTURI ASFALTICE, ALBA IULIA–BARABANT, ZONA FUNDOAIE”, solicitant 
SC FLOREA GRUP SRL 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Cimpoeş Cornel Pavel: "A fost la avizare acum îl aprobăm."
Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 

urbanistic."
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

     Art.26:  Aprobă  Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINŢE  INDIVIDUALE,  OARDA  DE  SUS,  STR 
VIORELELOR”,  solicitant  GHERMAN  MARIUS  RADU,  OAIDA ALEXANDRU 
OVIDIU 
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

       Art.27:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE PENSIUNE, SHOWROOM SI SERVICE AUTO,  DN1”, 
solicitant SC Q1 AUTO SRL.
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

   Art.28:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINTA 
UNIFAMILIALA,  ALBA  IULIA,  STR.  MIRCEA  ELIADE”,  solicitant  RUS 
EMANOIL      
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 



partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

         Art.29: Avizează  “Schimbare cablu retea 20 KV intre PA 1 si LEA 20KV SEBES, 
ALBA  IULIA  Zona  PARTOS  –  pasalela  peste  Calea  Ferata”,  solicitant  S.C. 
ELECTRICA SA.      
          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 
de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Paul Voicu: "Este vorba de articolul care a fost şi în şedinţa de data trecută. 
Acum au venit cu o variantă. Era vorba de terenul de la gară."

Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt  discuţii  supun la vot aprobarea acestui plan 
urbanistic."

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru."

           S-a adoptat Hotărârea nr. 244/2010.

8. Aprobă transmiterea în folosinţă gratuită către Asociaţia „Pakiv România” a 
imobilului Centrala Termică nr.10 situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor.

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Pop  Monica  care  prezintă  raportul  de  avizare  din 
partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 
publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
şi libertăţilor cetăţeneşti.

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Nicuşor Moldovan: "Asociaţia Pakiv a luat fiinţă ca urmare a proiectului depus 
de Primăria municipiului Alba-Iulia şi implementat de ea."

Mircea Hava: "Eu vreau să ştiu dacă noi putem să facem transmiterea aceasta 
către o fundaţie fără scop lucrativ şi să vedem ce-i trebuie. Să fie declarată de interes 
public."



Inurean Ioan: "Nu."
Mircea Hava: "Dacă nu daţi-i bătaie."
Inurean  Ioan:  "Am  introdus  două  puncte.  Avem  amenajarea.  Să  înceapă 

lucrările de amenajare în termen  de şase luni şi să se execute în totalitate în cel mult 
un an de la semnarea contractului."

Mircea Hava: "Şi mai departe ai scris că prezentul duce la revocare şi unilateral 
la alte chestiuni?"

Pleşa Gabriel: "E un ONG Pakiv care derulează ceva?"
Nicuşor Moldovan: "Pakiv este partener în şapte proiecte finanţate de Uniunea 

Europeană şi Guvernul României. Şi în două proiecte este solicitant. Au contracte de 
finanţare semnate şi pe o parte din bugetele acestor proiecte au prevăzute sume de 
bani   care le vor fi  puşi  la  dispoziţie   pentru amenajări  de spaţii.  Întrucât  este o 
oportunitate să atragi sume de bani pentru municipiul Alba-Iulia, indiferent că vin pe 
filiera unor ONG-uri ori instituţii de învăţământ, etc. Am considerat că este oportun 
să sprijinim amenajarea unei centrale care arată cum arată azi utilizând aceşti bani. 
Condiţiile  sunt  să  impunem nişte  factori  de control  ca  în  termen de un an să  fie 
amenajată această centrală. Dacă nu se reziliază unilateral acest contract."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 
de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 245/2010

9.  Aprobă  închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie şi teren) 
Centrala Termică nr. 1.

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Inurean Ioan: "Aici vreau să fac o precizare. Este vorba de o centrală termică, 
licitaţie  publică  în  vederea  închirierii.  Se  doreşte  o  amenajare.  Vreau  să  fac  o 
precizare. S-a trecut în comisie 1 euro/mp/lună.  Având în vedere  că situaţia juridică 
a terenului în cauză este într-un loc 333 m şi în altul 400 m propun să nu ne mai 
legăm de metrii pătraţi."

Paul Voicu: "Staţi să lămurim."
Aurica Groza: "Aici e vorba de închiriere şi mă gândesc că închiriază clădirea. 

Nu terenul."
Paul  Voicu:  "Atunci  nu  are  rost  să  discutăm de  teren  pentru  că  închiriem 

clădirea."
Inurean Ioan: "Să plecăm de la o cifră fixă. Şi de acolo să începem licitaţia."
Coşeriu Sorin Nicolae: "Am şi eu o întrebare. De ce restricţionăm şi spunem 

închirierea   în  scopul  amenajării  unei  săli  de  culturism  şi  fitnes.  De  ce  să 
restricţionăm  numai  la  culturism  dacă  vrem  să  luăm  un  preţ  bun?  De  ce  ne 
interesează pe noi dacă vrem să luăm un preţ bun?"

Paul  Voicu:  "Întotdeauna  când  am venit  în  Consiliul  local  cu  solicitări  de 



aprobare, am venit cu ceva foarte concret. La fel şi cu CT 1. Venim cu o chestie care 
ştim că este ceva sigur. Avem o solicitare."

Coşeriu Sorin Nicolae: "În condiţiile în care nu restricţionezi destinaţia în mod 
sigur numărul celor care ar veni ar fi mult mai mare."

Paul Voicu: "Am făcut aceste lucruri tot împreună cu dumneavoastră. Şi am dat 
drumul la vânzări şi nu a venit nimeni."

Coşeriu Sorin Nicolae: "Să le dăm un termen mai generic. Cultural sportive de 
exemplu."

Sandu Cornel Stelian: "Are dreptate. Cine vrea să vină să facă sală poate să 
vină. Dar să nu impunem condiţii."

Mircea Hava: "Este ok. Trebuie trecut "cultural sportive". Trebuie să punem o 
chestiune mai largă."

Paul  Voicu:  "Am  avut  de  lămurit  două  probleme.  Am  extins  la  activităţi 
cultural sportive şi suma de la care plecăm. Cât aţi stabilit Doru?"

Inurean Ioan: "Un euro/mp."
Paul Voicu: "Să fie concret 400 euro/clădire."
Mircea Hava: "Voi aveţi aşa o aspiraţie să mergeţi la DNA. Să faceţi pe metru 

pătrat,  pe  centimetru  pătrat  că  de  aceea  s-au  înfiinţat  unităţile  de  măsură!  Ce 
Dumnezeu!"

Inurean Ioan: "El solicită şi terenul. Noi nu vrem să-i dăm terenul."
Mircea Hava: "Cum să-i dăm terenul?"
Inurean Ioan: "Este vorba de 333 mp clădire şi teren. El a solicitat şi terenul."
Mircea Hava: "Mai există şi teren în jurul clădirii. Şi acela îl poţi închiria. Că 

nu o să-i pui tu iarbă acolo. Şi să-i impunem. Cu terenul din jur ce face? Gândiţi-vă!!
Inurean Ioan: "Atunci  rămânem la 1 euro/mp aferent  construcţiei.  Şi  pentru 

teren discutăm separat."
Paul Voicu: "Pentru noi e suficient să stabilim preţul pe metru pătrat la teren şi 

la clădire. Şi atunci această comisie va stabili suprafeţele."
Coşeriu Sorin Nicolae: "Ca să terminăm. Un euro/mp pe clădire şi 0,5 euro/mp 

pentru terenul aferent construcţiei."
Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre cu propunerile de 1 euro/mp pe clădire şi  0,5 euro/mp pentru terenul 
aferent construcţiei."." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 246/2010

10.  Aprobă  trecerea unor imobile  din domeniul  public al  municipiului  Alba 
Iulia în domeniul public al statului. 

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 
de hotărâre." 



"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 247/2010

11. Expertiză tehnică (neînsuşire) efectuată în dosar nr. 8726/176/2009 aflat pe 
rol la Judecătoria Alba Iulia.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 
de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru neînsuşire."

S-a adoptat Hotărârea nr. 248/2010

12.  Expertiză tehnică efectuată (însuşire) în dosar nr. 9526/176/2009 aflat pe 
rol la Judecătoria Alba Iulia.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Aurica  Groza:  "Însuşeşte  expertiza  din  punct  de  vedere tehnic   însă  fără  a 
recunoaşte dreptul de proprietate asupra terenului aferent construcţiilor."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 
pentru însuşire." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru însuşire."

S-a adoptat Hotărârea nr. 249/2010

13.  Transmite în folosinţă gratuită un imobil (teren - cimitir)  către Parohia 
Ortodoxă Română Maieri I.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."



S-a adoptat Hotărârea nr. 250/2010

14. Însuşeşte documentaţia de parcelare privind imobilul (construcţie) situat pe 
str. Cetăţii nr. 6 municipiul Alba Iulia.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  cine este 
pentru însuşire." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru însuşire."

S-a adoptat Hotărârea nr. 251/2010

15.  Înscrie dreptul de proprietate al municipiului Alba Iulia şi parcelează un 
imobil (teren) situat in Alba Iulia str. Take Ionescu nr. 37.

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Aurica Groza: "Este vorba de o parcelare pe str. Take Ionescu, fosta Pajiştei 
pentru a cumpăra o suprafaţă de 200 şi ceva de metrii pătraţi pe care îi foloseşte în 
plus."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 252/2010

16.  Aprobă  modificarea  HCL  nr.  257/2009  privind  înfiinţarea  Unitãţii  de 
Implementare  Localã  a  proiectului  „Reabilitarea  Centrului  Istoric  Alba  Iulia, 
Fortificaţia de Tip Vauban – Căi de acces, iluminat exterior şi mobilier urban. Zona 
interioară”.

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot 
cine este pentru aprobare." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 253/2010

17.  Proiect  de  hotărâre  privind  alocarea  unor  sume  de  bani  pentru 



„Comemorarea marilor pesonalităţi ale culturii şi istoriei naţionale imortalizate prin 
monumente de for public în Alba Iulia”

Se dă cuvântul d-lui Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 
partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Vasile Cornea: "Este vorba de proiectul iniţiat de colegii liberali prin care ne 
cer să comemorăm marile personalităţi istorice  din Alba-Iulia care au monumente. 
Comisia a fost de acord. Să cuprindem în buget pentru anul viitor suma cu condiţia 
ca ei să ne anunţe cu cel puţin două luni înainte pentru a putea programa banii."

Marcel Jeler: "Se poate să cuprindem într-un articol 2 suma propusă de comisia 
de specialitate, dacă sunteţi de acord."

Pleşa Gabriel: "Referitor la evenimentul în sine. Se poate face un calendar al 
evenimentelor.  Dacă va trebui  să  ne ocupăm noi nu e nici  o problemă.  Dacă mă 
gândesc  există  personal  în  Primărie  care  ar  trebui  să  se  ocupe.  Aici  practic  e  o 
discuţie."

Mircea Hava: "Şi ce să le facem acestora?"
Pleşa Gabriel: "Să le punem o coroană."
Mircea Hava: "Facem un calendar. Poate mai găsim şi pe alţii."
Pleşa Gabriel: "Eu am scris în raportul de specialitate faptul că lista mai poate 

fi completată. Era o propunere."
Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 

acestui proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 254/2010

           18. Concesionează prin licitaţie publică un imobil (teren) situat în Alba Iulia – 
Oarda de Jos, str. Biruinţei, FN.

Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Inurean Ioan: "E concesionare."
Paul Voicu: "Aţi discutat în comisie?"
Inurean Ioan: "Da. Doi euro/mp pe o perioadă de un an."
Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 

acestui proiect." 
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 255/2010



       19. Modifică Anexa nr. 1 la HCL nr. 108/2009 privind însuşirea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului „Reconstituire şi punere în valoare acces latura de 
vest – Cetatea Alba Carolina, municipiul Alba Iulia”.

Se dă cuvântul d-nei Ani Metea care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 
arhitectură.

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Crina Iacob: "Deoarece ne aflăm în faza de analiză a proiectului tehnic ni s-a 
solicitat să modificăm participarea noastră financiară la acest proiect prin modificarea 
TVA-ului de la 19% la 24%."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 256/2010

20. Modifică HCL nr.  132/2009 privind reconstituirea şi  punerea în valoare 
acces latura de vest – Cetatea Alba Carolina, municipiul Alba Iulia.

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Crina Iacob: "Este vorba de adăugarea diferenţei de TVA şi o altă structurare a 
capacităţilor ce se propun acolo."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 
acestui proiect." 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

  S-a adoptat Hotărârea nr. 257/2010

          21.  Expertiză tehnică extrajudiciară (neînsuşire) în dosarul nr. 7699/176/2010 
aflat pe rol la Judecătoria Alba Iulia, str. Ciucaşului nr. 16, 18.

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 
din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Hondola  Liviu:  “Comisia  a  avizat  favorabil  acest  proiect  de  hotărâre  şi  nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

 Paul  Voicu:  "Domnilor  consilieri  dacă  nu   sunt  discuţii  supun  la  vot 
aprobarea acestui proiect." 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

  S-a adoptat Hotărârea nr. 258/2010



22.  Aprobă  parteneriatul  între  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  şi 
Colegiul  Economic “Dionisie  Pop Maţian”  în  cadrul  proiectului  ECO-DA, pentru 
toţi! Din cadrul Fondului pentru Mediu.

Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Crina Iacob: "Am primit din partea Colegiului Economic Dionisie Pop Marţian 
o  solicitare  de  parteneriat  pe  un  proiect  pe  care  se  doreşte  înfiinţarea  unui  Club 
ecologic ECO - DA. Am primit un material cu acţiunile pe care intenţionează să le 
realizeze. O finanţare pe care ei intenţionează să o obţină de la fondul de mediu. Ca 
atare ni se solicită participarea cu 10% adică15305,81 lei. Toate acestea vor intra în 
vigoare în momentul în care proiectul va fi aprobat ."

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 
acestui proiect." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 259/2010

II. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna
 octombrie 2010.
           Paul Voicu: "Propun ca şedinţa pentru luna următoare să aibă loc în data de 29 
octombrie 2010."

            Paul Voicu: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.”

Alba Iulia, 27 septembrie 2010

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR
                    Consilier                                                          Marcel Jeler
                    Paul Voicu 

 

 

 


